
 
 
Yhteisöllinen opiskeluhuoltoryhmä         
Muistio 
 
 
 
 
 
Aika: 20.2.2025, klo 14:00 
Paikka: Vuoksi, Oppitie 
 
 
 
Kokouksen asiat: 

1. Kokouksen avaus 
Satu Tammi avasi kokouksen klo 14.08 ja toivotti osallistujat tervetulleeksi 

2. Läsnäolijoiden toteaminen  
kokouksessa kiersi läsnäololista ja osallistujat esittelivät itsensä ja roolinsa 
 Anna Junttila, ohjaaja 
 Mikko Talvitie, nuorten pajan ohjaaja 
 Markus Malkamäki, ohjaaja 
 Eetu Mäntylä, opiskelija 
 Satu Kokkinen, opettaja 
 Miitta Renkola, opettaja 
 Riikka Mäki, asuntolan ohjaaja 
 Raija Rajamäki, ohjaaja 
 Saana Yliviitala, opettaja 
 Maija Kestikevari, opettaja 
 Jouni Vallin, kuraattori 
 Vanessa Metsä-Ketelä, opiskelija 
 Tommi Kanto, sosionomiopiskelija 
 Hanne Siirtola, ravitsemispäällikkö 
 Jasmine Sjöblom, opiskeluterveydenhoitaja 
 Paula Hakamaa, opinto-ohjaaja 
 Satu Tammi, koulutusjohtaja 
 

3. Edellisen yhteisöllisen opiskeluhuoltoryhmän muistio 
a. Muistiot nettisivulla 

 

 



4. Viihtyvyys, turvallisuus, hyvinvointi 

Ravitsemispäällikkö Hanne siirtola kertoi yleisesti  Vuoksin ruokapalveluista eri 
toimipisteiden osalta sekä ruokapalveluiden syksyllä toteuttamasta kyselystä, 
joka tänä vuonna toteutettiin sähköisesti Forms-lomakkeella. Ruokapalvelut 
ovat tyytyväisiä asiallisiin vastauksiin, mikä kertoo, että asia otetaan todesta. 

a. Ruokapalveluiden kysely kouluruuasta 
i. Vastaajamäärä jäi hieman pieneksi 

1. Oppitie 59 vastausta 
2. Kyntäjäntie 29 vastausta 

Vastausmäärä oli pettymys, mutta johtui osittain siitä, että 
vastausaikaa oli vain viikko 

ii. Vastaajia kaikilta muilta aloilta paitsi rakennusalalta ja 
puutarhureilta sekä metallialalla. Kysely toteutettiin myös 
toisella kielellä. Tieto- ja viestintätekniikan että 
eläintenhoitajaopiskelijat vastasivat eniten 

iii. 90% vastanneista käy syömässä lounaan. Tyytyväisiä 
ollaan siihen, kuinka paljon opiskelijoita käy syömässä 
oppilaitoksessa. Kaikilta aloilta käydään syömässä.Yli 
puolet Kyntäjäntieltä vastanneista käy myös syömässä 
Kyntäjäntiellä aamupalan. Asuntolassa asuvien on 
mahdollista käydä syömässä aamupala ja päivällinen 
maksusta. Asuntolan muut asukkaat eivät paljoakaan käy 
syömässä. 

iv. 31 % vastanneista käy syömässä päivällisen (Kyntäjäntie).  
v. 73% vastanneista arvioi ruokatarjoilun kiitettäväksi tai 

todella hyväksi 
vi. Pääsääntöisesti palaute on positiivista ja sama on noussut 

esiin myös opiskelijaterveydenhoitajan keskusteluissa 
opiskelijoiden kanssa.Oppilaitoksessa käytetään vain 
kotimaisia lihaa. 

vii. Kokonaisarvosana ruokailusta kiitettävä ja todella hyvää 
75% vastanneista 

viii. Toiveruokia ja kehitysideoita pyritään mahdollisuuksien 
rajoissa huomioimaan 

ix. Keittiöhenkilökunta sai paljon positiivista palautetta 
työstään 

x. Hävikkiruokaa myydään sekä Oppitiellä että Kyntäjäntiellä. 



xi. Tulevan kesän lounas tulee olemaan Oppitiellä. Tarkempaa 
informaatiota asiasta myöhemmin. 

 

b. Harrastetoiminta  
i. viikoittain pyörivät liikuntakerhot, joiden osalta mietitään 

toteutuksia uudelleen salin käytön sallimissa rajoissa. 
Liikuntakerhoja tällä hetkellä 1 x viikko.  
Liikuntakerhotoimintaa opinnollistetaan.  

ii. bänditoiminta alkamassa kevään aikana. Janne Länsimäki 
vetää kerhoa. Tulevalle syksylle bänditoimintaa myös 
opinnollistetaan. Tarvittaessa kaksi kokoonpanoa. 
Bändikerhon tilat ovat B-siivessä. Infotilaisuus 
bändikerhosta pidettiin 19.2.25 ja kevään aikana opiskelijat 
pääsevät kokeilemaan ja osallistumaan toimintaan. 
Syksystä lähtien sidotaan opintoihin. 

 

c. Yhteisten tilojen viihtyisyyden lisääminen 
i. B-puolen käytävän lasikoppi “sisustettu” jo aikaisemmin 

taukotilaksi, nyt käytävän puupenkkien tilalle tuotu sohvat 
ii. Juoma-automaatteja Oppitiellä päärakennuksessa ja 

B-siivessä sekä Kyntäjäntiellä 
iii. Keskusteltiin uuden Kyntäjäntien rakennuksen osalta 

opiskelijatiloista, joita opiskelijat voisivat iltaisin käyttää tai 
löytyykö olemassa olevista rakennuksista opiskelijatiloja 
iltakäyttöön. 

 

d. Puhelimen käyttö oppitunneilla - yhteinen linjaus tulossa 
i. toimintatapoja valmistellaan ja täsmennetään myöhemmin. 
ii. puhelin on työturvallisuus kysymys maatalousalalla, jos 

ollaan luokka-/pajatilojen ulkopuolella 
iii. puhelin puolestaan on työturvallisuutta ja keskittymistä 

haittaava luokka- ja pajatiloissa 
iv. Opiskelijoiden puhelimien käyttö tunneilla koetaan 

pääsääntöisesti ongelmana. Osa opiskelijoista käyttää 
puhelinta kääntämiseen 



v. Oppilaitoksessa opetellaan miten toimitaan työelämässä, 
joten puhelimen käyttöön tulee suhtautua myös tästä 
näkökulmasta 

vi. hyviä tuloksia yläkoulun puolelta puhelimen käytön 
rajaamisella 

 

5. Muut asiat 
a. Muistiot näkyviin koulun nettisivuille ja löytyvät 

opiskeluhuolto-osion alta 
a. THL:n kouluterveyskysely toteutetaan 1. ja 2. vuoden opiskelijoille 

ajala 3.3.-30.4. Toteutus ryhmänohjaajien kautta. Tiedote 
kyselystä Wilmaan. 

i. muut tahot käyttävät myös kyselyn tuloksia 
ii. yhteisöllisessä opiskelijahuoltoryhmässä tullaan käymään 

tulokset läpi sekä tiedotetaan sitten laajemmalta 
opiskelijoita ja henkilökuntaa. 

b. toivottiin info-TV:tä asioiden tiedottamiseen 
b. Seuraavat kokousajankohta  

i. 10.4.2025, klo 14:00 
6. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.18 

 
 


